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 استقلال به دنبال جایگزین سلمانی
 جواد نکونام کـــه احتمالاً امروز به ایـــران برمی گردد، 
بعد از توافق با باشـــگاه اســـتقلال باید خیلی ســـریع 
اســـتارت نقل و انتقـــالات را بزند. اســـتقلالی ها فصل 
قبـــل در خط دفاعـــی خود ثبـــات لازم را نداشـــتند و 
به گفته بســـیاری از کارشناســـان و پیشکسوتان پاشنه 
آشـــیل تیم در لیگ بیســـت و ســـوم اندک ضعف آنها 
در خـــط دفاعی بود. بـــا پایان لیگ و نایـــب قهرمانی 
آبی پوشـــان حـــالا به نظـــر می رســـد یکـــی از اهداف 
نکونـــام برطـــرف کردن نقـــاط ضعف در ســـمت چپ 
خـــط دفاعی باشـــد. تا ایـــن لحظه حضـــور ابوالفضل 
جلالـــی در این جناح قطعی اســـت امـــا از آنجایی که 
به نظر می رســـد جعفر ســـلمانی در لیســـت خروجی 
نکونام قرار دارد، ســـرمربی آبی پوشـــان باید به دنبال 
جایگزین او باشـــد تا در کنار جلالی سمت چپ خط 
دفاعی را به خوبی پوشـــش داده و با قدرت بیشـــتری 
خـــود را آماده فصل جدیـــد کند. در کنـــار زکی پور نام 

یک مدافـــع چپ جوان نیز مطرح شـــده اســـت.
 

دستیار خارجی، اولویت نکونام
جواد نکونـــام در فصل آتـــی بی خیال جذب دســـتیار 
خارجی نمی شود. ســـرمربی استقلال بعد از بازگشت 
به کشـــور سرنوشـــت دســـتیار خارجی اش را روشـــن 

کرد.  خواهد 
در واقـــع یکـــی از مهم ترین اهـــداف جـــدی او بعد از 
روشـــن شـــدن تکلیفش با مدیـــران هلدینگ خلیج 
فارس، جذب یک دســـتیار خارجی اســـت؛ موضوعی 
که نکونـــام فصل قبل هـــم پیگیرش بود امـــا با توجه 
به مشکلات مالی باشگاه به ســـرانجام نرسید. حالا با 
توجه به خصوصی سازی باشـــگاه و بهتر شدن شرایط 
مالی اســـتقلال ســـرمربی آبی ها به دنبال این اســـت 
تا با جـــذب یک مربی خارجی که احتمالاً اســـپانیایی 
اســـت، بخشـــی از ضعف فنـــی اســـتقلال را در فصل 

جدیـــد برطرف کند.
حـــالا بایـــد دیـــد بعـــد از توافقـــات نهایی نکونـــام با 
اســـتقلال، او بالاخـــره می توانـــد ایـــن فصل دســـتیار 
خارجـــی در کنار خود داشـــته باشـــد یـــا همچنان در 

ایـــن زمینـــه نـــاکام می ماند.
 

آبی هاهمچنان امیدوار به جذب آقایی پور
جواد آقایی پور پدیده لیگ بیســـت و ســـوم این روزها 
مـــورد توجه هر دو باشـــگاه پرســـپولیس و اســـتقلال 
قـــرار دارد و با اینکه تیـــم جدیـــدش را انتخاب نکرده 
هـــر روز دربـــاره توافـــق نهایی اش بـــا یکـــی از این دو 
تیـــم خبرهایـــی به گـــوش می رســـد. اوســـمار قبل از 
جدایی از پرســـپولیس بشـــدت خواهـــان جذب این 
بازیکـــن بود و به نظر می رســـید همه چیز تمام شـــده 
بـــود. اما حـــالا برخلاف شـــایعاتی که مبنی بـــر توافق 
آقایی پـــور با پرســـپولیس شـــنیده می شـــود، این طور 
بـــه نظـــر می رســـد که بـــا جدایـــی اوســـمار توافـــق او 
با پرســـپولیس هـــم در هالـــه ای از ابهام قـــرار گرفته 
اســـت، بنابراین نکونـــام همچنان امیـــدوار به جذب 
پدیده اســـتقلال خوزســـتان اســـت. حالا باید دید در 
روزهـــای آینده کدام تیم زودتـــر رضایتنامه این بازیکن 
را می گیـــرد تا در کورس نقل و انتقـــالات رقیب خود را 

پشت ســـر بگذارد.

استقلال به دنبال کاهش 
محرومیت محمدی

باشـــگاه اســـتقلال با ارائه دفاعیه ای خواستار کاهش 
محرومیت مهـــرداد محمدی خواهد شـــد. از آنجایی 
کـــه مســـئولان اســـتقلال بـــه دنبـــال تمدید قـــرارداد 
بـــا محمـــدی هســـتند، بعـــد از محرومیت ســـنگین 
و 6 جلســـه ای او از طـــرف کمیتـــه اســـتیناف، حـــالا 
فرشـــید ســـمیعی سرپرســـت مدیرعاملی استقلال به 
دنبال رایزنی اســـت تـــا بتواند محرومیـــت محمدی را 
کاهـــش دهد. در چنین شـــرایطی حتـــی اگر محمدی 
قـــراردادش را با اســـتقلال تمدید هم بکنـــد، با حکم 
فعلـــی 6 هفتـــه ابتدایـــی لیـــگ را از دســـت می دهد 
و اســـتقلالی ها بـــه همیـــن خاطـــر درصـــدد هســـتند 
هرطور شـــده با لایحـــه دفاعی خوب ایـــن محرومیت 
را بـــه حداقل برســـانند. گفته می شـــود لایحه دفاعی 
اســـتقلال منجـــر به کاهـــش 3 جلســـه ای محرومیت 

محمدی خواهد شـــد.

واکنش عضو هیأت مدیره

سند منتشر شده اورونوف جعلی است
مســـئولان اســـتقلال ســـند منتشـــر شـــده از قرارداد 
اورونـــوف را جعلـــی می داننـــد. در روزهـــای اخیـــر بـــا 
انتشـــار یـــک قـــرارداد با ســـربرگ باشـــگاه اســـتقلال 
شـــایعاتی به پا شـــده اســـت که اورونوف در نیم فصل 
قبل با آبی های پایتخت قرارداد امضا کرده اســـت 
ولـــی در نهایـــت بـــه خاطـــر مخالفـــت جواد 
نکونام پایش به این باشـــگاه نرســـیده 
اســـت. بـــا انتشـــار این ســـند، یکی 
از اعضـــای هیـــأت مدیره باشـــگاه 
اســـتقلال آن را ســـندی جعلـــی 
خوانـــد و ایـــن موضـــوع را تکذیب 

. د کر
این عضو هیـــأت مدیره اســـتقلال 
همچنیـــن با اشـــاره بـــه گاف جعل 
کننـــدگان گفت: »چطور می شـــود 
قـــراردادی را مدیـــر تیـــم امضا کند 
ولـــی نـــه تاریـــخ داشـــته باشـــد نه 
منبـــع  کـــه  آنجایـــی  از  شـــماره. 
جعلـــی  ســـند  ایـــن  منتشـــرکننده 
ارتباطات مشـــکوکی دارد، هنوز معلوم 
نیســـت امضای مدیر ســـابق استقلال 
چگونه روی نامه ای با ســـربرگ باشگاه 

وجـــود دارد.«
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از نــگاه ســعید عزیزیــان، مربــی ســابق 
دروازه بان هــای اســتقلال حواشــی و 
مصاحبه هــا موجــب شــد قهرمانــی از 
دســت ایــن باشــگاه بپــرد. عزیزیــان 
پیرامــون اســتقلال و اتفاقــات فصــل 
ــی آورد  ــان م ــه زب ــی ب ــل صحبت های قب

ــت. ــه اس ــب توج ــه جال ک
 

بلافاصله بعد از پایان لیگ برتر، 
لیست تیم ملی اعلام شد که 

حسین حسینی با وجود اینکه 
بهترین عملکرد را داشت، در 
لیست نهایی جایی نداشت. 

نظرتان در این خصوص 
چیست؟

ابتــدا بایــد بگویــم بازی هــای اخیــر تیــم 
ملــی چنگــی به دل نــزد امــا در خصوص 
عــدم دعــوت حســین حســینی بایــد 
بگویــم، در اینکــه بیرانونــد شــماره یــک 
ایــران اســت شــکی وجــود نــدارد امــا 
بــه دلیــل فشــردگی بازی هــا  ایشــان 
دچــار خســتگی روحــی شــده و فکــرش 
ــث  ــوع باع ــن موض ــت. همی ــته اس خس
شــد تــا نوســان در عملکــرد او بــه وجــود 
بیایــد و امیــر قلعه نویــی در بــازی آخــر 
مقابــل هنگ کنــگ، پیــام نیازمنــد را 
درون دروازه قــرار دهــد؛ پیــام هــم از 
ایــران اســت امــا در  گلر هــای خــوب 
دیــدار آخــر پیــام هــم دو گل بــد خــورد. 
در نهایــت فکــر می کنــم سیدحســین 

از نظــر فوتبالــی بــا حضــورش در تیــم 
ــد  ــک کن ــم کم ــه تی ــت ب ــی می توانس مل
کــه حــالا بــه هــر دلیلــی توســط آقــای 

قلعه نویــی دعــوت نشــد. 
استقلال این فصل در لحظه آخر 

جام قهرمانی را از دست داد. به 
نظرتان علت اصلی این موضوع 

چه بود؟
یکــی از دلایــل اصلــی ایــن موضــوع تمرکز 
بیشــتر بازیکنــان و مربیــان پرســپولیس 
بازیکنــان و  بــود.  روی کار خودشــان 
مربیــان ایــن تیــم کمتــر در رســانه ها 
همیــن  و  بودنــد  مصاحبــه  مشــغول 

موضــوع باعــث شــد تــا لحظــه آخــر روی 
ــت  ــد؛ در نهای ــز کنن ــان تمرک کار خودش
هم توانســتند از لغزش اســتقلال مقابل 
نســاجی اســتفاده کننــد و صدرنشــین 
لیــگ برتــر شــوند. اســتقلالی ها برخلاف 
پرسپولیســی ها عمــل کردنــد. از روز اول 
در رســانه ها مشــغول علنی کــردن جنگ 
داخلــی بودنــد در حالی کــه اخبار درونی 
باشــگاه پرســپولیس بــه هیــچ عنــوان بــه 
بیــرون درز پیــدا نمی کــرد و مشــکلات را 

درون خودشــان حــل می کردنــد.
برخی معتقدند نکونام نباید از 

اول فصل وارد برخی حواشی 
می شد.

از روز اول کــه آقــای نکونــام، هدایــت 
بــه  گرفــت،  عهــده  بــه  را  تیــم  ایــن 
طــور مــداوم از موضوعــات مختلــف 
ــث  ــائل باع ــن مس ــت و ای ــکایت داش ش
شــد تــا در بحــث فنــی تمرکــزش را از 
دســت بدهــد. بالاخــره جــواد نکونــام 
از شــرایط اســتقلال خبــر داشــت و 
می دانســت در ایــن تیم مشــکلات مالی 
بــه وجــود می آیــد، تمــام لیســت مربیان 
ــی  ــا وقت ــم ام ــود و امثاله ــذب نمی ش ج
شــما مســئولیتی را قبــول می کنیــد، 
نمی توانیــد از زیــر بــارش شــانه خالــی 
کنیــد؛ اســتقلال تیــم بزرگــی اســت و 
قهرمانــی می خواهــد. اگــر اســتقلال 
ــه  ــرد، ب ــاوی نمی ک ــاجی مس ــل نس مقاب

راحتــی می توانســت قهرمــان شــود.

نامجومطلـــق درباره آخرین  مجید 
بـــا  بـــازی  و  ملـــی  تیـــم  وضعیـــت 
ازبکســـتان این جمـــلات را به زبان 
آورده اســـت: »ما تیم بدی نداریم 
خوبـــی  برنامه ریـــزی  چـــون  امـــا 
نداریـــم کارمان ســـخت می شـــود. 
مثـــلاً همیـــن ازبکســـتان تـــا پنـــج 
ســـال پیـــش کجـــا بـــود امـــا حالا 
ببینید کجاســـت، تیمـــی که می آید 
و از مـــا راحـــت در ورزشـــگاه آزادی 
مســـاوی می گیـــرد و بـــه کشـــورش 

می گـــردد.«  باز 
تیـــم  »آینـــده  ادامـــه داد:  مطلـــق 
بـــه جوانگرایـــی دارد  ملی مـــا نیاز 
امـــا بایـــد قلعه نویـــی را هـــم درک 
بـــه زمان  کنیـــم و بدانیم کـــه نیاز 
و ساخته شـــدن ســـاختار معیوب 
بـــرای صعود به  فوتبال مان داریم. 
جـــام جهانی هم باتوجـــه به تعداد 
مشـــکلی  ه  صعودکننـــد ی  تیم هـــا
نداریـــم امـــا بـــرای نتیجه گیری در 
جـــام جهانی بایـــد این مســـائل را 
هم در نظـــر بگیریم کـــه بازیکنان 
لژیونـــر تیمـــی مثـــل کره جنوبی در 
بـــازی می کننـــد و  چـــه تیم هایـــی 
چقـــدر در آن تیم هـــا تأثیرگذارنـــد 
کـــه نمونه اش »ســـون« اســـت اما 
در تیـــم ملـــی مـــا جـــدا از ســـردار 
دیگرمـــان  لژیونرهـــای  طارمـــی  و 
بـــه  هســـتند؟  تیم هایـــی  چـــه  در 

همیـــن دلیل هم هســـت کـــه باید 
دســـت بـــه دســـت هـــم بدهیـــم و 
و  یط  ا شـــر ن  ل مـــا تبا فو ی  ا بـــر
امکانـــات بهتـــری را بـــا توجـــه بـــه 
برنامه ریـــزی خـــوب فراهـــم کنیم 
تا خـــوب نتیجه بگیریم و شـــرایط 

 » . کند تغییـــر 
بازیکـــن ســـابق تیـــم ملـــی فوتبال 
ر  د هرچـــه  «  : د ا د مـــه  ا د ا ن  یـــرا ا
آســـیا جلوتـــر برویم شـــرایط برای 
دلهـــره  و  می شـــود  ســـخت تر  مـــا 
بـــه  نتیجه گیـــری  بـــرای  بیشـــتری 
مســـأله ای  ایـــن  می آیـــد.  وجـــود 

مـــا  فوتبـــال  بـــرای  نگران کننـــده 
اســـت. ما بایـــد از این ایـــن خیال 
بیـــرون بیاییـــم کـــه مـــا ایرانیـــم و 
حتمـــاً  یـــد  با  . هســـتیم یـــن  بهتر
ایرادات مـــان  بیشـــتر کار کنیـــم و 
را برطـــرف ســـازیم. دیدیـــم ژاپن 
بـــه تیم مـــا باخـــت اما بعـــد از آن 
باختـــش شـــرایط را بررســـی کرده 
انجـــام داد  را  برنامه ریـــزی لازم  و 
مـــا حتـــی در ســـطح  درحالی کـــه 
ایـــن  و  تیـــم   پـــرواز  ملـــی درگیـــر 
موضـــوع هســـتیم که آیـــا وی ای آر 
بـــه فوتبال مـــا می آید یـــا نمی آید. 
قلعه نویـــی در دو ســـال اولـــش در 
اســـتقلال تغییراتـــی را بـــه وجـــود 
آورد و نتیجـــه اش را هـــم به خوبی 
گرفـــت و اگر بخواهـــد در تیم ملی 
نیـــز ایـــن تغییـــرات را انجـــام دهد 
بســـتر و شـــرایط فراهم اســـت.« 

مطلق در نهایت خواســـتار برخورد 
یکســـان با همه مربیان شـــد: »ما 
زمانی کی روش را آوردیم و 8 ســـال 
هـــم بـــه او فرصت دادیـــم درحالی 
کـــه هیـــچ مقامی هم کســـب نکرد 
امـــا حالا مربی می آوریـــم که بابت 
یـــک نتیجه ممکـــن اســـت، تغییر 

» . کند

 عزیزیان: حواشی و مصاحبه ها 
قهرمانی را از استقلال گرفت

 نامجو مطلق: با همه مربیان 
مثل کی روش برخورد شود
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پیگیر  دورادور  روزها  این  مرفاوی  صمد 
شرایط تیم سابق اش است. او که مدت ها 
و  شته  ا د ه  برعهد را  ل  ستقلا ا یت  ا هد
این  با  را  زیادی  شیرین  و  تلخ  روزهای 
قامت  در  حالا  است،  کرده  تجربه  تیم 
پیشکسوت به دفاع از نکونام می پردازد 
و براین باور است که باید به این مربی 

فرصت کافی داده شود.
استقلال از رسیدن به قهرمانی باز 

ماند، چه نظری در این خصوص 
دارید؟

پیش از هر چیزی، باید بگویم که فوتبال 
کشور ما از حساسیت زیادی برخوردار است 
و خیلی ها با این ورزش دلخوش هستند. 
بخصوص هواداران استقلال که حسابی 
پیگیر شرایط تیمشان هستند و شناخت 
درباره  اما  دارند.  فوتبال  از  هم  خوبی 
این  به  باید  از هر چیزی  استقلال، قبل 

نکته اشاره کنم که این تیم پیش از بیست 
و سومین دوره لیگ برتر شرایط نرمالی 
نداشت و از همان روزهای نقل و انتقالات 
و  گرفتار برخی حواشی و مشکلات بود 
درحقیقت شروع خوبی نداشت، تغییرات 
مداوم، رها بودن مدیریت باشگاه، اختلاف 
مدیریت با بازیکنان و کادر فنی و... بخشی 

از مشکلات تیم در آغاز این دوره بود.
البته بحث سقف بودجه هم خیلی 

به ضرر استقلال شد.
دقیقاً بخشی از مشکلات اصلی استقلال به 
همین موضوع برمی گشت. البته مدیریت 
باشگاه هم به طور طبیعی به دنبال حل 
مشکلات بود که برخی از آنها به دوره های 
قبل برمی گشت مثل بدهی ها که حسابی 
را اذیت کرد. موضوع دریافت  استقلال 
اینها  به همه  نکردن مجوز حرفه ای هم 

اضافه شد.
عملکرد کادر فنی چطور بود؟

کادر فنی هم تلاش خودش را می کرد و با 
همه مشکلاتی که وجود داشت، نکونام 
توانست تیم را در صدر جدول برای مدت 
طولانی حفظ کند، اما این شکننده بود 
و در نهایت در یک بازی جایگاهش را از 

دست داد و دیگر فرصتی برای جبران نبود. 
وضعیت فنی طوری بود که نتایج هر لحظه 
و هر آن می توانست تغییر کند که همین 
خ داد و استقلال قهرمانی را  اتفاق هم ر

از دست داد.
یعنی عامل از دست رفتن قهرمانی، 

حواشی تیم بود؟
حال  هر  به  گفت،  هم  اینطور  می شود 
کادرفنی  تلاش های  وجود  با  استقلال 
هماهنگ نبود، مشکلات زیادی داشت و 

اختلافات به تیم ضربه زد.
با این وجود به نظر می رسد یکی از 

بهترین فصل ها برای استقلال بود؟
نظرم  به  رفت،  دست  از  قهرمانی  اینکه 
چیزی از ارزش های استقلال کم نمی کند. 
بردهای خوبی داشت، نتایج خوبی گرفت، 
امتیازات زیادی جمع کرد، هفته ها در صدر 
بود و در نهایت با کمترین اختلاف قهرمانی 
را از دست داد که قشنگی فوتبال هم به 
همین چیزهاست. بالاخره باید یک تیم 

قهرمان می شد.
شرایط فعلی را چطور ارزیابی 

می کنید؟
الان فکر می کنم اوضاع بهتر است، تیم 

نفع  به  می تواند  این  و  کرده  پیدا  مالک 
استقلال باشد. باید خیلی زود وارد نقل 
و انتقالات شوند و بازیکنان مورد نیاز را 
جذب کنند. در برخی پست ها استقلال 
به بازیکن نیاز دارد و ضعف هایش را باید 

پوشش دهد.
البته به نظر استقلال نمی تواند به 

هر بازیکنی اعتماد کند؟
صددرصد استقلال به بازیکنانی نیاز دارد 
که تفکر و انگیزه قهرمانی داشته باشند. 
تیم باید به یک آرامش خوبی دست پیدا 
رقابت های  وارد  قهرمانی  تفکر  با  و  کند 

بعدی شود.
آیا موافق ادامه کار با جواد نکونام 

هستید؟
اولاً اینکه خیلی زود باید تصمیم بگیرند. 
نکونام تیم را خوب جمع کرد و شرایط 
باید  البته  را برای امتیازگیری مهیا کرد، 
مسائل اختلافی و حاشیه ای را بهتر جمع 
باید به  به هر حال معتقدم که  می کرد. 
مربی فرصت داد تا بتواند خودش تیمش 
را ببندد و سبک بازی اش را جا بیندازد تا 
تیمش را به قهرمانی برساند. استقلال نیاز 

به تفکر قهرمانی دارد.

تغییر نگرش کادر فنی برای لیگ بیست و چهارم

انگیزه نکونام، مهم ترین فاکتور برای قهرمانی فصل بعد
ایـــن روزهـــا صحبت های زیـــادی درباره 
نیمکت اســـتقلال وجود دارد. شایعات 
زیـــاد اســـت و هـــر کســـی به ظـــن خود 
دربـــاره آینـــده نیمکـــت این تیـــم حرف 
می زنـــد و اســـتدلال می کنـــد. اما همه 
چیـــز بـــرای نکونـــام و اســـتقلال بـــرای 
همـــکاری آمـــاده اســـت و شـــاید بتوان 
گفـــت محتمل تریـــن گزینه هـــم ادامه 
همـــکاری نکونـــام و مالـــکان جدیـــد 
اســـتقلال اســـت. هر چند نباید از کنار 
برخـــی بحث هـــا و موضوعـــات هـــم به 
ســـادگی عبور کرد، از جمله اینکه جواد 
نکونـــام معمولاً با مالکان باشـــگاه هایی 

کـــه در آنها حضور داشـــته، میانه خوبی 
نداشـــته و با اکثر آنها به مشـــکل خورده 
اســـت، از مالکان خونه بـــه خونه گرفته 
تـــا نســـاجی و فـــولاد و البته اســـتقلال 
فصـــل گذشـــته کـــه عیان تـــر از همـــه 

قبلی هـــا بود.
بـــه نظر می رســـد ایـــن موضوع بـــه طور 
جـــدی می تواند آینده همـــکاری نکونام 
بـــا اســـتقلال را تهدیـــد کنـــد. از طرف 
دیگـــر ایـــن موضـــوع هـــم قابـــل توجه 
اســـت کـــه نکونـــام بـــا وجـــود عملکرد 
خوبی کـــه در اکثر تیم هایش داشـــته، 
معمـــولاً این خـــوب بـــودن، ادامـــه دار 

نبـــوده و در برهه های حســـاس نکونام 
و تیمش عملکـــرد خوبی نداشـــته اند. 
بگذریم کـــه این موضوع ممکن اســـت 
برای خیلـــی از مربیان اتفـــاق بیفتد اما 
اســـتقلال برای گذر از این وضعیت باید 

کمی محتاط باشـــد.
جـــواد نکونـــام در شـــرایطی هدایـــت 
تیـــم ســـابق اش را برعهـــده گرفـــت که 
کمتر کســـی جـــرأت این کار را داشـــت. 
استقلال در مشـــکلات غرق بود و اصلاً 
چشم انداز روشـــنی برای آبی پوشان در 
بیســـت و سومین دوره لیگ برتر فوتبال 
وجود نداشت؛ مشـــکلات مالی، اداری، 

اختلافات درونی و چند مشکل اساسی 
دیگر کـــه هواداران بهتر از هر کســـی در 

آن شـــرایط از آن باخبر بودند.
همیـــن وضعیت باعث شـــده بود کمتر 
کســـی رغبت و جرأت حضـــور در رأس 
اســـتقلال را داشـــته باشـــد، امـــا جواد 
نکونام ایـــن وضعیـــت را پذیرفت و صد 
البتـــه بـــا انگیـــزه بالایـــی که داشـــت، 
توانســـت به بیشـــتر این مشکلات فائق 
آید و تیمش را در کورس و مدعی اصلی 

قهرمانی قـــرار دهد.
واقعیت این اســـت که شرایط استقلال 
نه تنهـــا بـــرای قهرمانی حتی بـــرای قرار 

گرفتـــن در جمـــع مدعیـــان هـــم مهیا 
نبـــود، امـــا انگیـــزه نکونـــام همـــه اینها 
را پشت ســـر گذاشـــت تـــا اســـتقلال با 
تجربه روزهای بســـیار خـــوب، هر چند 
به قهرمانی نرســـید، اما عملکرد تیمش 

چیزی کمتـــر از قهرمانی نباشـــد.
حالا بـــرای همـــکاری دوباره اســـتقلال 
بـــا نکونـــام، مدیـــران این باشـــگاه باید 
معیارشـــان انگیـــزه نکونام باشـــد. اگر 
ایـــن ســـرمربی همچنـــان بـــا انگیـــزه 
فصل گذشـــته تیمـــش را هدایت کند، 
قطعاً اســـتقلال روزهـــای بهتری خواهد 

. شت ا د

آمار، سد راه تمدید قرارداد مهاجمان رأس

اتوبوسآبیهاپیادهمیشوند باباییورمضانیاز

باید به نکونام فرصت داد

مرفاوی: استقلال نیاز به تفکر قهرمانی دارد

از میان بازیکنان خط رأس استقلال فقط 
حضور گوستاوو بلانکو در ترکیب فصل بعد 
قطعی است. شاید اگر بلانکو در هفته های 
ترکیب استقلال  در  برتر  لیگ  پایان  به  رو 
گل نمی زد، اکنون ماندن او نیز در باشگاه 
استقلال در هاله ای از ابهام قرار داشت اما 
گلزنی های این مهاجم آرژانتینی در هفته های 
رو به پایان سبب شد تا نکونام به نوعی این 

بازیکن را تکیه گاه خود تلقی کند.

با یک حساب و کتاب سرانگشتی می شود 
به این نتیجه رسید که بلانکوی آرژانتینی در 
ترکیب فصل آتی استقلال نیز حضور خواهد 
داشت و این بازیکن برای استقلال به میدان 
خواهد رفت اما تکلیف دیگر مهاجمان رأس 

استقلال روشن نیست.
در استقلال بجز بلانکوی آرژانتینی دو بازیکن 
دیگر در رأس خط حمله تخصص بازی دارند. 
یکی آرمان رمضانی که با 3 گل زده به کارش 
خاتمه داد و دیگری پیمان بابایی که فقط 

یک بار موفق به گلزنی شد.
شاید در ظاهر عملکرد رمضانی مطلوب باشد 
بارها  برای مهاجمی که در طول فصل  اما 
فرصت بازی داشته، به ثمر رساندن 3 گل آمار 
مطلوبی نیست چه رسد به پیمان بابایی که 

فصل را با یک گل به پایان رساند.

اگر عملکرد بلانکو را با 6 گل زده کنار بگذاریم 
مجموع گل هایی که رمضانی و بابایی به ثمر 
رساندند، به عدد 4 می رسد که نه تنها عاملی 
بازیکن  این دو  از عملکرد  در جهت دفاع 
نیست، بلکه به عنوان یک انتقاد جدی از 

مهاجمان رأس مطرح می شود.
بابایی و رمضانی در گلزنی  بدون شک اگر 
موفقیت بیشتری داشتند، نکونام هرگز از 
مهرداد محمدی که یک بازیکن برای بازی در 
پست وینگر است یا بازیکنی برای قرار گرفتن 
در پست مهاجمان، در پست مهاجم رأس 
استفاده نمی کرد. هرچند که محمدی در بازی 
آخر استقلال مقابل پیکان خوب جواب داد 
و دو گل به ثمر رساند اما در هرحال محمدی 
اصالتاً بازیکنی برای بازی در این پست نیست 
تقویت خط  برای  باشگاه استقلال قطعاً  و 

حمله خود باید بازیکنانی را به خدمت بگیرد 
که از نظر عیار گلزنی در وضعیت مطلوبی قرار 

داشته باشند.
یا  مغانلو  همچون  بازیکنانی  برتر  لیگ  در 
اسدی توانستند در فصلی که گذشت عملکرد 
مطلوبی از خود به جا بگذارند که استقلال 
خود  آتش  خط  بیشتر  هرچه  تقویت  برای 
می تواند از این بازیکنان بهره بگیرد. در کنار 
آن باز هم می شود از گزینه های خارجی بهره 
برد تا مشکل استقلال در پست مهم مهاجم 
رأس به نوعی برطرف شود و بازیکنانی در 
این نقطه به کار گرفته شوند که از عیار کافی 
برخوردار باشند و اینطور نباشد که مجموع 
بازیکن استقلال در پست  گل های زده دو 
مهاجم رأس به عدد چهار برسد و استقلال 

در این پست نمره قبولی به دست نیاورد.


